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Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte den 24:e april 2005 i 
 samfällighetslokalen, Flitiga Lisas väg 55, Västerås 
 
Närvarande: Roger Andersson Urban Lundbäck 

Daniel Löfberg  Åke Lindén 
Per Hedlund  Rasmus Myklebust 
Gert Åkerman 

Distribution : Närvarande +  
Leif Hainsalo, Tobias Fjellander, Anders Eriksson, Jakob Fjellander, Henrik Andersson. 

  
§1. MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande Gert Åkerman hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat kl. 17.00. 
 
§2. VAL AV SEKRETERARE 

Urban valdes till sekreterare för mötet. 
 
§3 DAGORDNINGENS GODKÄNNANDE 

Den föreslagna dagordningen godkändes 
 
§4. GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående protokoll godkändes.  
 

 
§5. EKONOMISK REDOGÖRELSE 

Preliminär balans- och resultatrapport för perioden 040501-050419 gicks igenom. 
Utgifter och inkomster har under perioden legat ungefär på förväntad nivå.  
Åkes budgetförslag för året 2005-2006 behandlades. Total omsättning på 125000 kr bibehölls 
men vissa omfördelningar gjordes.  
Rubriken ”Kursbidrag klubbar” på intäktsidan är missvisande och ändras till ”Ledaravgifter 
klubbar”. 
Poängterades vikten av att revisorerna granskar årets resultatrapport innan den skickas in. 

 
§6. MATERIAL FÖR VERKSAMHETSBERÄTTELSEN 

Gert behöver följande kompletterande material för verksamhetsberättelsen: 
- Bild och namn på vinnande lag i Schack-fyran länsfinal skickas av Rasmus 
- Resultat från tävlingen Flygschack skickas av Roger så snart tävlingen är klar. 
- Slutresultat av GP-serien individuellt och för klubb skickas av Urban efter Flygschack. 
 

§7. BIDRAGSANSÖKNINGAR TILL LANDSTINGET 

Gert skickar in bidragsansökan före 15/6. Ska även omfatta resultatrapport, 
medlemsredovisning och målprogram. 

 
§8.  SCHACK-FYRAN LÄGESRAPPORT 

Riksfinalen spelas 7/5 i Västeråshallen och beräknas ha c:a 1000 deltagare. Utomordentligt 
propagandatillfälle för ungdomsschacket. 
I länet har schackfyranverksamheten upphört i tidigare så framgångsrika Fagersta beroende 
på att några eldsjälar fallit ifrån. Önskvärt att verksamheten återuppstår men f.n. saknas 
ledare. 
I Västerås har en viss återhämtning skett efter tidigare nedgång.  
Mötet uttryckte en förhoppning om att Riksfinalen permanentas till Västerås för att på så sätt 
stimulera intresset i länet. 

 
§9. TÄVLINGSKOMMITTÉN 

Roger rapporterade från tävlingskommitén att tävlingsverksamheten bedrivits i normal 
omfattning. Valskogsdraget ersattes i år av Vårdraget som spelades i Västerås. 
Totalt sett har det skett en påtaglig minskning av antalet startande i U-Schacktävlingarna 
jämfört med föregående år. 
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§10.  SCHACKFYRANKOMMITTÉN 

Kommitén föreslår att kvalificeringsreglerna till länsfinalen ändras till nästa år på så sätt att 
man har en poänggräns i stället för en gräns på antal lag för att gå vidare. 
Rasmus  skickar ut ett förslag på remiss till U-Schacks styrelse och t.ex. ledare för S4:an. 

 
§11.  UTBILDNINGSKOMMITTÉN 

Per rapporterade att endast ett läger hållits under året mot tidigare 3 st. En idé för att ev. öka 
deltagarantalet är att ha endagsläger utan övernattning. Åke fick i uppdrag att ta reda på vilka 
bidragsbestämmelser som gäller i sådant fall. 

 
§12.  INFÖR MÄLARDALENS UPPDELNING 

MSF föreslås upphöra och verksamheten tas över av distriktsförbunden. Definitivt beslut kan 
tas redan i sommar. 
För att förbereda U-Schack för övertagande av uppgifter från MSF och stadgeändringar bildas 
en arbetsgrupp bestående av : Gert , Roger, Per , Rasmus , Daniel och Urban.  
Arbetsgruppen har första mötet 22/5 kl. 17.00 på Flitiga Lisas väg 55. Gert tar fram agenda 
och kallar till mötet samt distribuerar protokoll från planerat möte 9/5 ang. MSF om/när 
protokoll finns. 
 

§13. ÖVRIGA FRÅGOR 

- Enligt brev till Åke från SSF har ingen klubb i Västmanland sökt bidrag från SSF för 2004. 
Detta låter märkligt och bör kontrolleras av de enskilda klubbarna. 
- Adils Tedefors Sala som tilldelats guldkungen detta år har skickat ett tackbrev till U-Schack 
som lästes upp. 
- Kandidater för nästa års styrelse inventerades på initiativ av Roger i egenskap av 
valberedare. 
- Rutinerna för att skicka ut mötesprotokoll till styrelsen och att publicera protokollet på 
hemsidan har inte fungerat tillfredsställande. Fortsättningsvis ska gälla: 
Sekreteraren skickar protokoll till ordf. för justering och underskrift. 
Ordf. justerar och signerar protokollet och returnerar det till sekreteraren för underskrift. 
Sekreteraren signerar justerat protokoll och returnerar till ordf. för arkivering samt distribuerar 
protokollet i elektronisk form till samtliga styrelsemedlemmar. 
Ansvarig för hemsidan publicerar protokollet där. 
- Karl Magnusson VSK har anmält sitt intresse att bli ledare för länslaget. Styrelsen vill att Karl 
om möjligt deltar i nästa styrelsemöte för att utveckla sina tankar om länslaget. Styrelsen ser 
gärna att den som är ansvarig för länslaget även ingår i U-Schacks styrelse för god ömsesidig 
kontakt. 
- Träningsmaterial steg 1 och 2, c:a 70 exemplar finns i vårt förråd och kan användas vid 
lämplig utbildning. 
- Klubbarna bör informeras om vad som kommer att ersätta Mälardalsserien. Riktlinjer 
diskuteras vid arbetsgruppens möte 22/5. 
 

§14. MÖTETS AVSLUTANDE OCH TIDPUNKT NÄSTA MÖTE 

Gert Åkerman förklarade mötet avslutat.  
Nästa möte blir söndag den 21:a augusti 2005 klockan 17.00. 

 
 
 
Västerås den 25:e april 2005 
 
Vid pennan    Justeras 
 
 
 
 
 
Urban Lundbäck   Gert Åkerman 
Sekreterare    Ordförande  


